

# Ulbjerg Lokalråd



## BESTYRELSESMØDE

### Referat

Mødedato:	<b>Mandag d 2-9-2015</b>
Starttidspunkt for møde:	<b>1930</b>
Mødelokale:	Erik
Afbud til møde:	
Fraværende:	
Mødedeltagere:	Kirsten Pedersen, Marianne Randers, Claus Skov, Kurt Johansen, Gabrielle Bay og Erik Steen Nielsen

Punkt	Emne	Beslutning
1	Opfølgning på borgermøde	<p>Der skal referat ud. Kurt sender en mailliste over forenings adr., så jeg kan sende det ud.</p> <p>På mødet kom der mange forslag. Gabriella har skrevet det sammen og det er sendt rundt til Lokalrådet.</p> <p>Ulbjerg har ET Kraftcenter fordelt på 3 adresser, Stadion, forsamlingshus og kultur og fritidscenter.</p> <p>Der var stor enighed på mødet at første prioritet er Klubhuset på Stadion, tag og bedefaciliteter. Samt at de projekter man søger til økonomisk skal være realistiske.</p> <p>Skytteforeningen vil indkalde til et møde med UIF. Hvordan Kommer vi i gang?</p> <p>Hvordan kan flere gøre brug af faciliteterne?</p> <p>Gabriella og Kirsten vil deltage fra Lokalrådet.</p> <p>Lokalrådet mener det er vigtigt at vi hurtigst muligt få sendt en ansøgning til Fjordklyngen med Ulbjergs prioritet så fjordklyngen kan bære den videre til Kommunen.</p>
2	Status på klagesag	<p>Kurt har sendt sagsakterne til Steffen Damsgaard (formand landdistrikternes fællesråd).</p> <p>Erik kontakter Viborgs juridiske Borgerguide for at høre hvad han kan</p>

		gøre. EVT. få jysk Sparekasse til at hjælpe med advokat.
3	Stisystem	Bendt Nielsen har lovet at kort og folder materialer er færdigt til 1. oktober 2015.
4	Opkrævning af kontigent)	Marianne sender opkrævninger ud til foreningerne, gammel takst. Gabriella vil skrive udkast til skrivelse, som skal sendes ud til borgere og erhverv om frivillig kontingent, reklamer på hjemmeside og Mappe. Betaling hos købmand og overførsel til konto.
6	Stiftende generalforsamling i Møldrup	Møldruppegnens landsbyråd har været primus motor for dannelse af Viborgs Landsbysammenslutning. Det skal bl.a. være talerør for landdistriktet og de 92 landsbyer. Der er nedsat et udvalg der arbejder med vedtægterne. Når de er færdige og vi kan kommentere, skal vi være opmærksomme på at det ikke fjerner den enkeltes landsby høringsret hos kommunen. Der skal findes en repræsentant fra Ulbjerg. Gabriella medtager det i skrivelsen.
7	Møde med kommunen	d. 27. august var Kurt og Kirsten til møde bl.a. om: udstykning af det resterende område på Fjordglimt. Kurt har bedt referenten om et kopi af det kort de havde over området. Kommunen var positiv indstillet og ville også kigge på forslag om ændring af Fjordglimt 12 og 14 til p- plads. Lokalrådet kan evt. kontakte de omkringboende ang. Accept. Derud over foreslår de, at der udarbejdes en ny lokalplan for området. De vil gerne medvirke til et Borgermøde, hvis lokalrådet invitere. Lokalrådet vil dog først invitere til en besigtigelse af området.
8	Seniorgruppens henvendelse	Claus vil bestille nogle længere og kraftigere pæle til vejtræerne i Borgergade, en til hvert træ, samt så græs inden udgangen af oktober. Erik vil arrangere et møde med J. Hammer d. 17. september om vedligeholdelse af kommunens arealer. Kurt og Claus Deltager. De vil tage udgangspunkt i den liste der blev lavet til Borgermødet.
9	Svømmebassin.	Der er givet grønt lys fra Børn og Unge udvalget.
10	EVT.	Claus foreslår en inspirationstur til andre landsbyer. Til næste gang kommer vi alle med forslag til hvor det kan være.

**Næste møde: onsdag d. 7. oktober kl. 19.00- 22.00**

REF.: Kirsten Starbæk



*Kirsten Starbæk*

*dr 6 38*

*Claus Skov*